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Pech czy fuszerka?

Rewolucja w pruszkowskim 
transporcie miejskim

Trasy autobusów się zmienią

\\\ PRUSZKÓW 

W środę (25 czerwca) 
prezydent Piotr Bąk podpisał 
umowę na nowy zakres 
publicznego transportu 
zbiorowego w mieście.

Nowa umowa opiewa na rekordo-
we ponad 99 milionów złotych  

i będzie obowiązywać przez osiem lat. 

To już kolejny wypadek w bloku przy ulicy Ogińskiego

\\\ PIASTÓW 

czytaj na str. 2

czytaj na str. 3
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\\\ PIASTÓW 

W niedzielę (29 czerwca)  
z bloku przy ul. Ogińskiego  
w Piastowie odpadła elewacja 
wraz z częścią ocieplenia.  
To już kolejny wypadek  
pod tym adresem.

Na szczęście podczas upadku ele-
wacji, nikomu nic się nie stało. Na 

miejscu była straż pożarna, która za-
bezpieczyła teren wokół bloku.

\\\ Dlaczego doszło  
do wypadku?

Jak podała straż pożarna, elewacja 
spadła z powodu porywistego wiatru. 
Jednak natura była tylko jedną z przy-
czyn. Front bloku powstał 15 lat temu 
i jak przekazał nam przedstawiciel 

działu technicznego Spółdzielni Miesz-
kaniowej w Piastowie, inwestycja nie 
została zrealizowana solidnie. Podobne 
zdanie ma wielu z mieszkańców mia-
sta. Ocieplenie nie zostało zabezpie-
czone za pomocą kołków rozporowych 
i siatki. Błędy budowlane zemściły się 
po latach i elewacja odpadła.

- Zaznaczam, że prace były wyko-
nane 15 lat temu. My i nowy zarząd 
funkcjonujemy zaledwie od 4. Nie ma-
my nic wspólnego z tamtą inwestycją 
– zapewnili nas przedstawiciele działu 
technicznego ze spółdzielni.

\\\ Co dalej?
Prace związane z elewacją bloku 

nie były już objęte gwarancją, która 
wygasła w 2014 roku. Jednak koszt na-
prawy powinien zostać pokryty z ubez-
pieczenia. Pracownicy spółki zapew-

niają, że tym razem inwestycja zostanie 
wykonana według sztuki budowlanej 
i przetrwa nie 15, a 40 kolejnych lat.

\\\ Pożar mieszkania
Wypadek miał miejsce w tym sa-

mym bloku, w którym na początku 
czerwca wybuchł pożar. O sprawie 
napisaliśmy w artykule „Pożar w Pia-
stowie”. Nieoficjalnie dowiedzieliśmy 
się, że płomienie pojawiły się  przy 
gniazdku. Czy to oznacza, że problem 
dotyczy instalacji w nieruchomości? 
Inni mieszkańcy bloku przy ul. Ogiń-
skiego powinni się bać o swoje życie?

- Nie. Instalacje elektryczne w 
mieszkaniu regularnie przechodzą 
przeglądy. W lokalu, w którym wy-
buchł pożar, ostatni był w 2023 roku 
i nie wykazał problemów. Ogień praw-
dopodobnie powstał z powodu złego 

użytkowania – skomentował przedsta-
wiciel działu technicznego.

Nie wiemy dokładnie, co wydarzy-
ło się w tym mieszkaniu, jednak naj-
częstsze problemy w takich wypadkach 
to podłączenie zbyt wielu urządzeń do 
jednego gniazdka. Wielu właścicieli 
mieszkań również przerabia bezpiecz-
niki, aby uniknąć ich wyłączenia, co jest 
bardzo niebezpieczną praktyką. W wy-
padku przeciążenia sieci, nic nie odcina 
prądu. To grozi między innymi właśnie 
do wybuchu pożaru, kiedy przewody 
i urządzenia elektryczne zbytnio się 
nagrzewają.

Miejmy nadzieję, że to koniec nie-
spodzianek w bloku przy ulicy Ogiń-
skiego. Jego mieszkańcy mogą myśleć, 
że mieszkają w pechowej nieruchomo-
ści. Najważniejsze jednak, że podczas 
wypadków nikt nie zginął.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Zmiana aranżacji kuchni  
i zaplecza kuchennego  
w Szkole Podstawowej nr 4. 
Gmina Grodzisk Mazowiecki 
podpisała umowę  
z wykonawcą remontu.

W kraczamy w zupełnie nową ja-
kościowo rzeczywistość, jeśli 

chodzi o przygotowywanie posiłków 
– mówi „Przeglądowi Regionalnemu” 
Tomasz Krupski, burmistrz Grodziska 
Mazowieckiego.

\\\ Umowa podpisana
Kuchnia w Szkole Podstawowej nr 

4 zostanie wyremontowana. Prace bu-
dowlane będą miały na celu przygoto-
wanie jadalni oraz zaplecza dla tymcza-
sowego cateringu, który będzie obsłu-
giwał placówkę od września 2025 roku.                                                                                                                                  
3 lipca w grodziskim ratuszu podpi-
sano umowę z wykonawcą inwestycji. 
Jaki jest jej zakres i koszt?

\\\ Kolejność prac  
remontowych

Roboty budowlane zostaną po-
dzielone na dwa etapy, związane z 
funkcjonowaniem placówki. Na począ-
tek zaplanowano remont jadalni oraz 
zaplecza kuchennego dla tymczaso-
wego cateringu, który będzie obsłu-
giwał szkołę od września 2025 roku.                                                                                             
Zaplecze socjalno-sanitarne wykona-
ne na tym etapie prac będzie docelo-
wym zapleczem dla kuchni. - W tym 
roku przygotowaliśmy przebudowę 
stołówki i kuchni, ale także prace ter-
momodernizacyjne – tłumaczy Tomasz 
Krupski, burmistrz Grodziska Mazo-
wieckiego.

Pierwszy etap prac obejmie m.in. 
murowanie ścianek działowych, bruz-

dowanie podłóg i ścian, montaż drzwi 
i okien wewnętrznych, wykonanie in-
stalacji wentylacji mechanicznej i wo-
dociągowej oraz kanalizacji sanitarnej. 
Zostanie zakończony pod koniec sierp-
nia br.

Drugi zakres tego etapu będzie 
polegał na wykonaniu nowej aranża-
cji kuchni wraz z zapleczem, a także 
przeprowadzeniu remontu zejścia do 
piwnicy i zewnętrznych schodów wej-
ściowych od strony północnej oraz cał-
kowitej wymianie instalacji w tej części 
budynku.

Wykonawca zobowiązał się wy-
konać m.in. instalację ciepła technolo-
gicznego i kanalizację deszczową oraz 
sanitarną, wykończyć ściany, sufity oraz 
podłogi, zamontować drzwi zewnętrz-
ne i wewnętrzne oraz okna, tablice 
rozdzielcze oraz oświetlenie. Ten etap 
potrwa do 30 kwietnia 2026 roku.

Kolejny etap prac będzie obejmo-
wał rozbiórkę tymczasowych ścian 
działowych, demontaże wyposażenia, 
wykończenia oraz urządzeń, zabu-
dowanie instalacji w technologii g-k, 
wykonanie gładzi i uzupełnień tynków 
oraz montaż gniazd wtykowych. Za-
kończy się do 31 maja 2026 roku.

\\\ Profesjonalna kuchnia  
i lepsza jakość posiłków

Gmina Grodzisk Mazowiecki od 
dłuższego czasu przygotowywała pro-
gram prac remontowo-inwestycyjnych 
dla grodziskiej „Czwórki”.

– To przedsięwzięcie ważne nie tyl-
ko dla społeczności szkolnej, ale rów-
nież dla gminy Grodzisk Mazowiecki. 
Po przeprowadzeniu remontu będzie-
my mogli użytkować w pełni nowo-
czesną kuchnię, z pełnym wyposaże-

niem, co znacznie poprawi organizację 
przygotowywania posiłków na terenie 
miasta i gminy – mówi Cezary Skalski, 
dyrektor Biura Oświaty.

\\\ Ile to będzie kosztowało?
Wykonawcą inwestycji jest firma 

WIG – DAR Dariusz Kozłowski z Grodzi-
ska Mazowieckiego. Koszt przeprowa-
dzenia prac to ponad 2,6 mln zł.

Tekst i zdjęcia Anna Gębalska

Pech czy fuszerka?

Kuchnia do kompleksowego remontu

Elewacja odpadła od ściany bloku

Kuchnia w grodziskiej SP nr 4  
doczeka się kompleksowego remontu. 
W ratuszu podpisano umowę  
z wykonawcą prac

Inwestycja poprawi organizację przygotowywania posiłków na terenie miasta i 
gminy – mówi Cezary Skalski, dyrektor Biura Oświaty
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To lokalna marka, która projektuje  
i produkuje mobilne przyczepy: gastrono-
miczne, handlowe, sanitarne, budowlane, 
socjalne i eventowe. Wśród realizacji są 
m.in. lodziarnie, mobilne piekarnie, punk-
ty z kebabem, lemoniadą, zapiekankami 
czy rzemieślniczą kawą. Co istotne – każda 
przyczepa powstaje od zera, na indywi-
dualne zamówienie. Nie ma tu gotowych 
wzorów. Jest doradztwo, projekt, budowa 
i gotowy produkt – dopasowany do dzia-
łalności i estetyki marki.

Oferujemy kompleksowe wsparcie:  
od pierwszej konsultacji, przez projekt 
i wykonanie, aż po dostawę gotowej 
przyczepy. Nasze zaplecze to trzy ha-
le produkcyjne (5000 m²), nowoczesne 
biuro (1000 m²) i własny park maszynowy  
z maszynami CNC. Działamy na dużą skalę, 
ale z pełną kontrolą jakości i elastycznym 
podejściem do każdego projektu.

Wielu mieszkańców nie wie, że mo-
bilne punkty gastronomiczne mijane co-
dziennie na rynku, festynie czy przy szkole 
– często pochodzą właśnie stąd. Nasze 
przyczepy jeżdżą już nie tylko po Polsce, 

ale też po Niemczech, Austrii, Szwajcarii  
i Wielkiej Brytanii.

Za każdym projektem stoi zespół lu-
dzi, którzy zamieniają pomysł w realne 
rozwiązanie. Dlatego ZBUDUJ PRZYCZEPĘ 
nieustannie się rozwija i poszukuje no-
wych pracowników: stolarzy, elektryków, 
operatorów maszyn, kierowców i monte-
rów. Mile widziane są także osoby bez do-

świadczenia – zapewniamy wdrożenie  
i szkolenia.

ZBUDUJ PRZYCZEPĘ to nie tylko pro-
dukcja. To punkt startowy dla setek pomy-
słów na biznes, które codziennie ruszają 
w drogę.
www.zbudujprzyczepe.pl
tel.: +48 881 967 691
e-mail: kariera@zbudujprzyczepe.pl

Mobilna przyczepa z kebabem  
w Nadarzynie... albo nad morzem?  
To może być nasza robota!
Wakacje to czas, gdy znikamy z codzienności. Ale czasem – zupełnie przypadkiem – spotykamy ją  
tam, gdzie najmniej się tego spodziewamy. Na przykład... w przyczepie z kebabem nad Bałtykiem  
albo mobilnej kawiarni w centrum Pragi. Tak, to możliwe – bo wiele z nich powstało właśnie tutaj, 
w Szamotach w gminie Nadarzyn. W firmie ZBUDUJ PRZYCZEPĘ.

\\\ PRUSZKÓW 

W środę (25 czerwca) 
prezydent Piotr Bąk podpisał 
umowę na nowy zakres 
publicznego transportu 
zbiorowego w mieście.

Nowa umowa opiewa na rekordo-
we ponad 99 milionów złotych i 

będzie obowiązywać przez osiem lat. 
Uzgodnienia powstały dzięki pomocy 
firmy konsultingowej oraz, co najważ-
niejsze, konsultacjom z mieszkańcami. 
Wykonawcą usługi zostanie konsor-
cjum PKS w Gostyninie.

– Jakie były efekty konsultacji spo-
łecznych? Przede wszystkim zwiększy 
się częstotliwość połączeń autobusów. 
Transport miejski będzie realizowany 
nowym taborem miejskim. W wyni-

ku postępowania wykonawca zakupi 
czternaście nowych autobusów. Do-
datkowo zakupi cztery autobusy elek-
tryczne, spełniając tym samym wymogi 
ustawy o elektromobilności i mniejszy 
bus, który obsłuży linię numer dzie-
więć, nazywamy ją linią szkolną. Co 
jest ważniejsze w nowych ustaleniach? 
Nowa umowa przewozowa zwiększa 

ilość autobusów funkcjonujących w 
naszym systemie komunikacyjnym. W 
dni powszechne od godziny piątej do 
dziewiętnastej ilość autobusów zwięk-
szy się z szesnastu do dziewiętnastu. 
Jeśli chodzi o soboty, to zwiększamy tę 
ilość o cztery autobusy, a w niedzielę o 
jeden autobus - z siedmiu do ośmiu – 
powiedział Piotr Bąk.

\\\ Nowe autobusy
Nowe autobusy, które pojawią się 

w mieście, będą większe niż obecne. 
Na ulicach znajdzie się 14 pojazdów 
Otokar Kent, które pomieszczą 24 miej-
sca siedzące i aż 72 stojących. Będą one 

obsługiwały linie 1,3,4,5,6 i 7. Cztery 
elektryczne autobusy King Long po-
mieszczą 50 osób (25 miejsc siedzą-
cych i 25 stojących) i będą jeździły na 
liniach 2, 10 i na nowym połączeniu 
10B. W ostatnim pojeździe, małym 
Mercus TGE, zmieści się 40 osób, które 
będą jeździć linią 9. Wszystkie pojazdy 
będą wyposażone w klimatyzację.

\\\ Trasy do poprawki  
i nowa linia 10B

Zmianie ulegną również trasy auto-
busów. Pojawi się nowa linia – 10B. W 
większości drogi będzie ona jechała w 
przeciwną stronę do linii 10. 

– Największe zmiany dotyczą linii 
3 i 5. Trasy te zostaną wydłużone. Piąt-
ka będzie jechała aż do Piastowa, po 
to, aby zrealizować postulaty miesz-
kańców osiedla Malichy. Największą 
korzyścią jest to dla mieszkańców, że 
nowy system transportu w Pruszko-
wie, dzięki naprzemiennym kursom, 
zapewni rytmiczne i częste możliwości 
przemieszczania się po Pruszkowie, w 
tym dojazdu do obydwu dworców ko-
lejowych – powiedział prezes zarządu 
PKS w Gostyninie, Damian Gołębiew-
ski.

Umowa zacznie obowiązywać na 
początku lipca 2026 roku. Transport w 
mieście pozostanie bezpłatny.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Rewolucja 
w pruszkowskim 
transporcie miejskim

Umowa będzie obowiązywała do 2034 roku

Umowę podpisano w sali Muzeum  
Starożytnego Hutnictwa  
Mazowieckiego w Pruszkowie

\\\ GRODZISK MAZ./RASZYN 

W Grodzisku Mazowieckim 
i Jankach pojawiły się 
nietypowe automaty.  
Można w nich kupić... 
truskawki! Czy to nowe 
rozwiązanie ma szansę  
na sukces?

K to nie lubi truskawek? Niestety, 
tymi najlepszymi – świeżymi, ze-

branymi prosto z pola – możemy się 
cieszyć w Polsce zaledwie przez około 
dwa miesiące. Nic więc dziwnego, że 
gdy tylko nadchodzi sezon, wiele osób 
szuka ich w swoim mieście. Owoce są 
dostępne w sklepach i na lokalnych sto-
iskach, ale teraz pojawiła się jeszcze 
jedna, wygodna opcja zakupu.

\\\ Gdzie znajdziesz  
truskawkomaty?

W Jankach, przy centrum handlo-
wym, oraz w Grodzisku Mazowieckim 
– w Sferze Park przy ul. Żyrardowskiej 
14 – stanęły automaty z truskawkami. 
Owoce pochodzą z plantacji w Bło-
niach.

„Nasze truskawkomaty to innowa-
cyjny sposób na dostarczenie Ci naj-
lepszych, świeżych truskawek prosto 
z pola. Postawiliśmy na nowoczesne 
automaty vendingowe, które gwaran-

tują wygodny dostęp do truskawek 
niemal prosto z krzaka. Codziennie 
rano dostarczamy świeże zbiory z na-
szej plantacji do truskawkomatów, a w 
razie potrzeby uzupełniamy je również 
w ciągu dnia – tak, abyś zawsze mógł 
liczyć na soczyste, pachnące i dojrzałe 
owoce” – czytamy na stronie pomysło-
dawcy projektu.

Zakup jest prosty i szybki – wystar-
czy wybrać porcję, zapłacić kartą lub 
gotówką, i już po chwili można cieszyć 
się smakiem świeżych, dojrzałych, pol-
skich truskawek. Jeśli automat w da-
nym momencie jest pusty, nie trzeba 
się martwić – dostawy są regularne, a 
owoce pochodzą z bieżących zbiorów, 
co gwarantuje ich świeżość.

\\\ Ile kosztują truskawki  
z automatu?

Owoce w truskawkomatach w Gro-
dzisku kosztują 19 złotych za kilogram. 
A co ze smakiem? 

Klienci są zadowoleni:
„Korzystałam kilka razy - truskaw-

ki przepyszne a przede wszystkim 
świeże!” – przekazała jedna z inter-
nautek.

„Jadłam, są pyszne i co ważne: bez 
chemii i zawsze świeże! Polecam” – do-
daje inna.

A czy Wy korzystaliście już z no-
wych automatów? Co sądzicie o no-
wym rozwiązaniu?

Maciek Gos

Truskawki prosto z... automatu
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Posiedzenie rozpoczęło się od przedstawienia Raportu  
o stanie Powiatu Pruszkowskiego za rok 2024. Po analizie 
jego treści Radni ocenili działania Zarządu pozytywnie, 
co znalazło wyraz w głosowaniu za udzieleniem wotum 
zaufania.
W dalszej części sesji odbyło się głosowanie dotyczące 
wykonania budżetu za 2024 rok i udzielenia absoluto-
rium. Na dzień 31 grudnia 2024 r. budżet zamknął się 
dochodami w wysokości 340 534 501,03 zł oraz wy-
datkami rzędu 369 318 212,62 zł. Deficyt budżetowy 
wynoszący 28 783 711,59 zł został pokryty z przycho-
dów pochodzących z kredytu, wolnych środków oraz 
niewykorzystanych środków na rachunku bieżącym 
budżetu. Zadłużenie powiatu na koniec 2024 roku wy-
niosło 127 523 380,00 zł.
Radni podejmowali decyzje po zapoznaniu się z:
•  sprawozdaniem z wykonania budżetu  

za 2024 r. oraz opinią Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Warszawie,

• rocznym sprawozdaniem finansowym,
• opinią niezależnego biegłego rewidenta,
•  informacją o stanie mienia Powiatu Pruszkowskiego,
• oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej.

Zgromadzone dokumenty i pozytywne opinie stano-
wiły solidne podstawy do oceny polityki finansowej 
Zarządu. Wszyscy obecni Radni jednogłośnie opo-
wiedzieli się za udzieleniem absolutorium. 23 głosy 
„za”, brak głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących 
się” – to ogromny sukces i sytuacja unikatowa w sa-
morządowej praktyce oraz wyraz pełnego zaufania 
do prowadzonej polityki finansowej i skuteczności 
działań Zarządu. 
– Uzyskane absolutorium i wotum zaufania są dla nas nie 
tylko ważnym sygnałem poparcia, ale również zobowiąza-
niem do kontynuowania odpowiedzialnej i konsekwentnej 
pracy na rzecz Mieszkańców Powiatu Pruszkowskiego. 
Dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się do tego wyniku 
– każdemu z członków Zarządu, Radnym, pracownikom 
Starostwa oraz jednostek powiatowych. Szczególne po-
dziękowania kieruję również do naszych Mieszkańców  
– dziękuję za Państwa aktywność, otwartość i współpra- 
cę. Wierzę, że dzięki wspólnemu zaangażowaniu będzie- 
my mogli skutecznie realizować nasze cele i odpowiadać 
na realne potrzeby naszej społeczności – podsumował 
Adrian Ejssymont – Starosta Pruszkowski.

Zarząd Powiatu Pruszkowskiego z wotum zaufania  
i absolutorium za 2024 rok!
26 czerwca podczas XVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego, Radni udzielili Zarządowi Powiatu wotum zaufania oraz absolutorium  
za wykonanie budżetu w 2024 roku.

STAROSTWO POWIATOWE  W PRUSZKOWIE ul. Drzymały 30, Pruszków, tel. 22 738 14 00

https://samorzad.gov.pl/web/powiat-pruszkowski

P R O M O C J A

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Lecznica Rodzinna rozpoczęła 
działalność w nowo 
wybudowanej placówce przy 
ulicy Harcerskiej 11. Od 1 lipca 
pacjenci są przyjmowani już  
w nowej siedzibie.

Ośrodek zdrowia został przenie-
siony z dotychczasowej lokalizacji 

przy ul. Kościuszki. Nowy budynek ma 
zapewnić mieszkańcom większy kom-
fort i lepsze warunki w trakcie korzy-
stania z opieki medycznej.

\\\ Nowe miejsce  
– ci sami lekarze

Zespół medyczny pozostaje bez 
zmian – pacjenci mogą liczyć na opie-
kę tych samych lekarzy i specjalistów, 
którzy przyjmowali wcześniej przy 
ul. Kościuszki. Przedstawiciele grupy 
PoZdrowie, właściciela placówki, za-
powiadają jednak, że w przyszłości 
planują poszerzenie kadry.

\\\ Utrudnienia kontaktowe 
Obecnie telefony stacjonarne w no-

wym budynku nie są jeszcze aktywne. 
Do czasu ich uruchomienia pacjenci 

proszeni są o kontakt pod numerami 
tymczasowymi: 601 617 333, 601 
753 013.

Na uruchomienie strony interne-
towej placówki również trzeba jeszcze 
poczekać.

\\\ Większy komfort,  
ta sama opieka

Nowoczesny budynek to krok 
naprzód w zakresie warunków, jakie 
oferuje lecznica, ale – jak podkreślają 
zarówno pacjenci, jak i personel – naj-
ważniejsza pozostaje jakość opieki me-
dycznej. To właśnie lekarze i specjaliści 
decydują o tym, jak skutecznie pomaga-
ją w powrocie do zdrowia.

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Lecznica Rodzinna 
pod nowym adresem

\\\ MILANÓWEK 

Czy można podlewać miejską 
zieleń bez marnowania wody 
pitnej? Milanówek pokazuje, 
że tak – i to dzięki prostemu, 
a genialnemu rozwiązaniu 
własnego autorstwa.

M ilanówek pokazuje, że myśli przy-
szłościowo. Miasto uruchomiło 

pilotażowy system RainBox, który ma 
pomóc w skutecznym gromadzeniu i 
wykorzystywaniu deszczówki. Dzięki 
temu prostemu, a zarazem nowator-
skiemu rozwiązaniu, gmina walczy z 
problemem suszy i kosztownego zuży-
cia wody pitnej do podlewania zieleni 
miejskiej.

\\\ Jak działa RainBox?
System opiera się na specjalnie 

zaprojektowanej konstrukcji umożli-
wiającej łatwy transport zbiorników z 
wodą deszczową.

– Dzięki tej konstrukcji możemy 
wcześniej zgromadzić deszczówkę i 
mieć ją gotową do użycia dokładnie 
wtedy, gdy jest potrzebna powiedział 
burmistrz Milanówka Artur Niedziński.

Autorska konstrukcja RainBox zo-
stała zaprojektowana przez pracow-
ników Urzędu Miasta i dostosowana 
do współpracy ze standardowymi pa-
letami transportowymi. Kluczowe w 
rozwiązaniu jest podniesienie zbiorni-
ków na wysokość umożliwiającą szybki 
załadunek na samochody dostawcze. 
Dzięki temu deszczówka może być ła-
two przewożona w miejsca wymagają-
ce podlewania, co szczególnie spraw-
dza się podczas letnich okresów suszy.

– Rozwiązanie sprawdziło się bez 
większych zastrzeżeń, dlatego przecho-
dzimy do kolejnego etapu testów – pod-
kreśla Mirosław Kaznowski, zastępca 
burmistrza i pomysłodawca systemu.

\\\ Rozwiązanie  
na przyszłość

Choć RainBox dopiero przechodzi 
testy, już teraz władze Milanówka my-
ślą o szerszym zastosowaniu systemu. 
Jeśli efekty pilotażu będą pozytywne, 
planowane jest wdrożenie rozwiązania 
w całym mieście, a nawet udostępnie-
nie go innym samorządom.

– Chcemy, aby nasze rozwiązanie 
mogło służyć również innym gminom, 
które borykają się z podobnymi proble-
mami – deklaruje burmistrz Niedziński. 
Inicjatywa została już zgłoszona jako 
przykład dobrych praktyk do Minister-
stwa Klimatu i Środowiska.

Tymoteusz Janczak

Deszczówka zamiast wody  
z sieci

Autorska konstrukcja RainBox została zaprojektowana przez pracowników 
Urzędu Miasta
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\\\ PRUSZKÓW/PIASTÓW 

Mieszkańcy Pruszkowa  
i Piastowa mogą być 
zaskoczeni – jedna 
z popularnych linii 
autobusowych znika na całe 
wakacje.

W okresie letnim mniej osób ko-
rzysta z komunikacji miejskiej, 

dlatego część połączeń zostanie cza-
sowo zawieszona. Warszawski Trans-
port Publiczny poinformował, że od 28 
czerwca do 31 sierpnia ograniczone 
będzie kursowanie wybranych au-
tobusów, tramwajów i metra. Wśród 
zawieszonych linii znalazła się linia 
817, obsługująca trasę przez Piastów 
i Pruszków do Warszawy.

„WTP ma służyć pasażerom, być 
efektywny i jak najlepiej wykorzy-
stywać swój potencjał. Badamy na-
pełnienia pojazdów i dlatego wiemy, 
które linie możemy odciążyć w czasie 
wakacji. W ten sposób na dwa letnie 
miesiące zmieniają się rozkłady jazdy 
dla tramwajów i części autobusów, a 
kursowanie wybranych linii autobuso-
wych zostaje zawieszone. Z mniejszą 
częstotliwością będzie też jeździć me-
tro” – czytamy na stronie WTP.

Niektórzy mieszkańcy Pruszkowa 
są zaskoczeni decyzją spółki.

„A to, co w wakacje ludzie do pracy 
nie jeżdżą?” – pyta jedna z internautek 
w mediach społecznościowych.

„W porannym szczycie nie raz ze 
dwadzieścia osób jedzie tą linią” – za-
uważa mieszkaniec miasta.

„Ciekawe, czy organizator z siedzi-
bą przy ul. Grochowskiej konsultował 
decyzję z władzami Pruszkowa? Nie 
widziałem, by autobusy linii 817 woziły 
powietrze. Z moich obserwacji wynika, 
że najwięcej ludzi podróżuje do War-
szawy w porannym szczycie” – komen-
tuje inny internauta.

A co Wy sądzicie o wprowadzo-
nym zawieszeniu? Czy faktycznie 
podczas wakacji linia będzie nie mniej 
przydatna dla mieszkańców? A może 
połączenie z Warszawą nie powinno 
być zawieszona na okres najbliższych 
dwóch miesięcy?

Maciek Gos

Linia autobusowa  
zawieszona na lato

Połączenie z Warszawą zostanie  
zawieszone

FO
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\\\ PIASTÓW 

O planach budowy  
pierwszego żłobka  
w Piastowie informowaliśmy 
już kilkakrotnie. Teraz 
możemy przekazać dobrą 
wiadomość – inwestycja 
właśnie ruszyła.

O braku publicznego żłobka mówi 
się w Piastowie od lat. Rodzice 

muszą korzystać z usług placówek w 
innych miastach lub prywatnej opieki. 
Dlatego informacja o pojawieniu się w 
mieście miejsca dla najmłodszych ucie-
szyła wielu mieszkańców. Poprzedni 
przetarg  na budowę żłobka pozostał 
nierozstrzygnięty. Oferty wykonawców 
były zbyt wysokie. Na szczęście obecnie 
udało znaleźć się firmę, która wybuduje 
placówkę.

\\\ Inwestycja  
przy Żbikowskiej

We wtorek (1 lipca) oficjalnie 
wprowadzono wykonawcę na plac bu-
dowy nowej placówki. Żłobek powsta-
nie przy Przedszkolu nr 4 w Piastowie, 
przy ul. Żbikowskiej. Będzie to obiekt o 
powierzchni 219 m², zaprojektowany 
z myślą o dzieciach do trzeciego ro-
ku życia. W budynku znajdą się dwie 
przestronne sale, sanitariaty, szatnie, 

pomieszczenia administracyjne i so-
cjalne, rozdzielnia posiłków oraz maga-
zyny. Zgodnie z założeniami koncepcji, 
z placówki będzie mogło korzystać 20 
dzieci.

\\\ Infrastruktura  
i wyposażenie

Obiekt ma zapewnić bezpieczne 
środowisko dla dzieci i zostanie wypo-
sażony w nowoczesne meble i pomoce 
edukacyjne. Na zewnątrz powstanie 
plac zabaw i tereny zielone, które mają 
sprzyjać zabawie i rozwojowi najmłod-
szych. Ponadto planowana jest budowa 
miejsc parkingowych, także dla osób z 
niepełnosprawnościami.

Wykonawcą inwestycji jest firma 
ART GLOBAL PROPERTY Sp. z o.o. 
Urząd miasta dostał na zadanie dofi-
nansowanie w ramach programu Ak-
tywny Maluch 2022-2029 z Krajowego 

Planu Odbudowy. Placówka powinna 
powstać do końca marca 2026 roku. 
Pełny koszt wartości zadania to prawie 
dwa i pół miliona złotych.

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Wykonawca żłobka  
już na placu budowy!

Z placówki będzie mogło korzystać 
20 dzieci

\\\ RASZYN 

Długo wyczekiwana 
przebudowa jednego  
z najruchliwszych skrzyżowań 
w gminie Raszyn właśnie 
się rozpoczyna. Kierowców 
czekają duże zmiany.

W czwartek, 3 lipca Starosta Prusz-
kowski Adrian Ejssymont oraz 

Wicestarosta Leszek Zarzycki podpisali 
umowę z firmą EFEKT Sp. z o.o., którą 
reprezentował prezes Krzysztof Brud-
nowski. Przebudowa będzie kosztować 
blisko 1,85 mln zł i potrwa 99 dni – czyli 
nieco ponad trzy miesiące. Oznacza to, 
że nowe skrzyżowanie powinno być 
skończone już w październiku.

– To inwestycja długo wyczekiwa-
na zarówno przez mieszkańców, jak i 
przez samorządowców. Przebudowane 
skrzyżowanie nie tylko usprawni ruch, 
ale znacząco podniesie poziom bezpie-
czeństwa w tym rejonie. Cieszę się, że 
po miesiącach przygotowań podpisuje-
my dziś umowę i rozpoczynamy prace. 

Mam nadzieję, że efekty będą odczu-
walne dla wszystkich użytkowników 
tej drogi – podkreślił Adrian Ejssymont, 
Starosta Pruszkowski.

Co się zmieni? Przede wszystkim 
pojawi się nowy pas do lewoskrętu z 
Al. Krakowskiej w ul. Pruszkowską. 
Skrzyżowanie, chodniki i zjazdy zo-
staną dostosowane do nowego układu 
drogowego, a na koniec pojawi się no-
woczesna sygnalizacja świetlna.

I co ważne – mimo prac, Al. Kra-
kowska przez cały czas będzie prze-
jezdna w obu kierunkach. To dobra 
wiadomość dla wszystkich, którzy 
codziennie dojeżdżają tędy w stronę 
Warszawy i Janek; do pracy, szkoły lub 
na zakupy. A co Wy sądzicie o plano-
wanych pracach? Czy skrzyżowanie 
powinno zostać przebudowane?

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Rusza przebudowa skrzyżowania 
Al. Krakowskiej i Pruszkowskiej

Skrzyżowanie, chodniki i zjazdy zostaną dostosowane do nowego układu  
drogowego. Zostanie też zainstalowana nowoczesna sygnalizacja świetlna
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\\\ BRWINÓW 

Problemy z placówką zaczęły 
się wiele miesięcy temu. 
Pracownicy spółki zapewniają, 
że sytuacja jest pod kontrolą 
i jakość obsługi stale się 
poprawia. Niestety, wydaje się, 
że doświadczenia większości 
mieszkańców są skrajnie inne.

T o już nasz kolejny artykuł o poczcie 
w Brwinowie (Ludzie listy piszą… 

ale te do mieszkańców Brwinowa nie 
dochodzą; Poczta w Brwinowie na-
prawia błędy). W ostatnim (Urzędy 
pocztowe w Brwinowie i Podkowie 
Leśnej stały się filiami) przekazaliśmy 
Państwu informację, że placówka stała 
się filią urzędu w Milanówku. Rzecznik 
prasowy spółki zapewnił, że ten fakt 
nie zmieni sposobu funkcjonowania 
poczty i wszystkie usługi będą wciąż 
dostępne dla mieszkańców. Nasi roz-
mówcy jednak nie zgadzają się z tym.

\\\ „W głowie się nie mieści!”
– Na poczcie w Brwinowie powie-

dziano mi, że listy przychodzą do urzę-
du w Milanówku i stamtąd powinny 
być rozwożone do mieszkańców. Ale 
jest z tym problem, ponieważ listono-
sze w obu placówkach są na zwolnie-
niach chorobowych. Więc mój rachu-
nek  wciąż znajduje się w Milanówku, 
chociaż powinnam go dostać jakieś 2 
tygodnie temu. Jestem emerytką, nie 
mam samochodu, więc podróż do dru-
giej placówki nie była łatwa. Jechałam 
dwoma autobusami. Na miejscu miła 
pani w okienku, powiedziała, że nie 

może mi pomóc. Ma taki stos listów, że 
po prostu nie jest w stanie znaleźć mo-
jego. Poprosiła, żebym zostawiła swoje 
dane i numer telefonu. Zadzwoniła do 
mnie tydzień później, że już mogę ode-
brać rachunek. Tym razem było łatwiej, 
pojechałam z sąsiadem. On też chciał 
coś załatwić w placówce. Wcześniej 
człowiek musiał postać tę godzinę al-
bo dwie na poczcie w Brwinowie, ale 
przynajmniej mógł odebrać list. To, 
co się  teraz dzieje, to się w głowie nie 
mieści! – opowiedziała nam seniorka z 
gminy Brwinów.

\\\ Zaginiona emerytura
– Moja mama nie dostała na czas 

emerytury. Nic dziwnego, listonosza 
widzieliśmy tutaj ostatni raz trzy ty-
godnie temu. W każdym razie poje-
chałam do Milanówka, gdzie powinny 
być pieniądze. Niestety nie prowadzę, 
więc znajomy musiał mnie podwieźć. 
Odczekałam swoje w kolejce i kiedy 
udało mi się dostać do okienka, pani 
powiedziała, że emerytury nie ma i nie 
widzi jej w systemie. „To, gdzie jest?” 
– zapytałam. „Nie wiadomo, może już 
w Brwinowie” – dostałam odpowiedź. 
Faktycznie okazało się, że tam była. 
Udało się ją przewieźć z Milanówka 
do Brwinowa, ale do nas już nie. Listo-
nosz się nie wyrobił – powiedziała nam 
mieszkanka Brwinowa. – Rozmawia-
łam z listonoszem i mi powiedział, że 
ten nowy system nie ma sensu. Odkąd 
placówka w Brwinowie stała się filią, 
zaczyna pracę w Milanówku. Zabiera 
listy i czeka jakieś 2 godziny, aż ktoś go 
zabierze do Brwinowa. Tam zaczyna 
pracę na rowerze. Czyli już na początku 

ma opóźnienie. Jak byłam około 14:00 
po list, to pani mi powiedziała, że nie 
wiadomo gdzie jest i lepiej przyjeżdżać 
o ósmej, bo wtedy są listonosze i oni 
wiedzą, gdzie są przesyłki. Ja czytałam 
Państwa ostatni artykuł o naszej pla-
cówce i zapraszam członków zespołu 
prasowego Poczty do Brwinowa, żeby 
zobaczyli, jak to naprawdę funkcjonuje 
- dodała.

\\\ „Pracownicy elektrowni  
pytają, co się u nas dzieje”

– List powinien do mnie przyjść 9 
czerwca. 23-go jeszcze go nie było. Cho-
dziło o rachunek za prąd. Mam chore 
kolana, więc podróż do Milanówka nie 
była łatwa. Na miejscu nie udało mi się 
nic załatwić, pani w okienku poprosiła 
mnie, żebym przyjechała za kilka dni. 
Podobno mają tam nieprzekazane lu-
dziom listy jeszcze z kwietnia. Zadzwo-
niłam w końcu do PGE w Pruszkowie. 
Podali mi kwotę, którą miałam zapłacić, 
ale zapytali, co się u nas w Brwinowie 

dzieje. Nie byłam pierwszą klientką 
stąd, która się z nimi skontaktowała. Do 
sąsiada przyjechał ostatnio listonosz z 
emeryturą. Zapytał, a co z rachunkami, 
które powinien dostać. „Nie ma, on tyl-
ko pieniądze rozwozi”. To się robi chore. 
Nie wiemy, czy przyszły do nas jakieś 
listy, czy nie. A co z osobami chorymi 
bądź na wózkach, które teraz muszą je-
chać po swoje przesyłki do Milanówka? 
Naprawdę było lepiej, kiedy w Brwino-
wie czekało się po kilka godzin, żeby 
odebrać list. Teraz jest jeszcze gorzej 
– zapewniła nas kolejna emerytka.

\\\ Co na to poczta?
Spółka zapewnia, że większych 

problemów w pracy placówki nie ma, 
a te, które mogą występować, są przej-
ściowe. Pracownicy nie mogą również 
odnieść się do konkretnych zarzutów, 
które opisaliśmy.

„Ze względu na brak danych iden-
tyfikujących - numerów przesyłek i da-
nych adresatów-Czytelników, o których 
Pan wspomina – nie możemy zweryfi-
kować tych doniesień. Jeśli dysponuje 

Pan takimi danymi, bardzo prosimy o 
ich przesłanie. Przekażemy je do dzia-
łu nadzorującego wskazane placówki 
w celu weryfikacji i przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego — prze-
kazali pracownicy z Biura Prasowego 
Poczta Polska S.A. — Jak już informo-
waliśmy, mieszkańcy gminy Brwinów 

mogą w dalszym ciągu korzystać w 
pełnym zakresie z usług placówki pocz-
towej w Brwinowie. Listonosze obsłu-
gują mieszkańców gminy i miasta na 
dotychczasowych zasadach, doręczając 
przesyłki i przekazy bezpośrednio do 
adresatów. Awizowane przesyłki są 
pozostawiane do odbioru w placów-
kach pocztowych w Brwinowie. Nie 
występuje konieczność udawania się 
do placówki pocztowej w Milanówku, 
aby skorzystać z usług pocztowych lub 
odebrać awizowane przesyłki bądź 
emerytury” – dodają.

Pracownicy poczty zapewniają, że 
jeżeli nawet występują jakieś problemy, 
to są one chwilowe.

„Zdarzają się incydentalne przy-
padki opóźnień w doręczaniu, w szcze-
gólności spowodowane trudnymi do 
przewidzenia czasowymi absencjami, 
spiętrzeniem przesyłek oraz proble-
mami z zatrudnieniem pracowników 
na stanowisko listonosza, ale tego 
typu problemy dotyczą niewielkiego 
odsetka placówek i przesyłek, są też 
niezwłocznie diagnozowane i rozwią-

zywane. Spółka podejmuje działania 
w celu wyeliminowania przejściowego 
spiętrzenia przesyłek i ustabilizowania 
sytuacji. Do placówki kierowane jest 
wsparcie listonoszy z innych rejonów, 
organizowane są dodatkowe doręcze-
nia np. w soboty, a w razie potrzeby za-
trudniani są dodatkowi doręczyciele. 
Pragniemy podkreślić, że w ostatnich 
miesiącach Poczta Polska w skali kraju 
odnotowuje poprawę terminowości 
dostarczania przesyłek. Co ważne, do-
tyczy to nie tylko listów, ale też kon-
kurencyjnego i dochodowego rynku 
KEP. Widać to na przykładzie flagowej 
i najpopularniejszej usługi Pocztex. 
Standard dostawy następnego dnia 
osiągamy dla niemal 96% przesyłek. 
To oznacza utrzymanie tzw. standardu 
D+1, najbardziej pożądanego na rynku. 
Terminowość pocztowych paczek eko-
nomicznych i priorytetowych wyniosła 
ponad 99%, terminowość rejestrowa-
nych listów priorytetowych (D+3) 
utrzymuje się na poziomie ponad 94%, 
a ekonomicznych na poziomie niemal 
97%” – zapewniają pracownicy biura 
prasowego.

Mieszkańcy gminy Brwinów chyba 
w większości nie zgadzają się z opty-
mistyczną wizją pracy poczty. Czy jed-
nak mogą coś zrobić, aby sytuacja się 
zmieniła?

„W przypadku zastrzeżeń co do 
rzetelności wykonywania obowiąz-
ków przez pracowników Poczty Pol-
skiej Klient zawsze może się zwrócić 
do naszej firmy o wyjaśnienie. Spółka 
posiada narzędzia umożliwiające kon-
trolę obsługi rejonu przez listonoszy, 
między innymi poprzez wykorzystanie 
możliwości wynikających z aplikacji i 
systemów użytkowanych w Spółce, w 
tym analizę czasu przebywania listo-
nosza w danym miejscu” – zapewniają 
pracownicy spółki.

Czy zastrzeżenia i reklamacje 
wysłane do spółki mogą wpłynąć na 
poprawę jakości obsługi poczty? Nie 
wiadomo. Jednak wydaje się, że to jedy-
na metoda, która w tej chwili pozostała 
mieszkańcom gminy.

Tekst i zdjęcia Maciek Gos

Co się dzieje z pocztą w Brwinowie?

Teraz mieszkańcy Brwinowa jeżdżą do Milanówka, aby odebrać swoje listy

Pracownicy poczty zapewniają, że jeżeli nawet występują jakieś problemy, to są 
one chwilowe
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To nie jest kolejna zwykła sala z plasti-
kowymi zjeżdżalniami – Kangurek został 
zaprojektowany w duchu Montessori,  
z dużym naciskiem na drewniane zabawki 
i kreatywne rozwijanie wyobraźni. Dzieci 
mogą tu nie tylko się wyszaleć, ale też 
poczuć jak mali odkrywcy – niezależnie 
od pogody, bo w upalne dni działa kli-
matyzacja. 

Rodzice w tym czasie odpoczywają  
w przytulnej kawiarni – kto raz spróbował 
pistacjowej kawy mrożonej, orzeźwiają-
cego orange espresso czy bogatej oferty 
ciast i tortów – ten wie, że do Kangurka 
wraca się również po te smaki. 

Znakiem rozpoznawczym są tu wy-
jątkowe imprezy: od urodzin i chrzcin po  
gender reveal – każde przyjęcie dopiesz- 
czone w najmniejszym detalu, z gwaran-
cją satysfakcji i najlepszej ceny. A w ofer-
cie warsztatów nie brakuje perełek – ma- 
giczne spotkania w stylu czarodziejów, 
Gordonki, a nawet egzotyczne odwiedzi-
ny pająków, węży i innych gadów. 

Teraz, w czasie Wakacji w Kangurku, 
czeka jeszcze więcej – promocje na uro-
dziny, wydarzenia tematyczne, konkursy  
i niespodzianki. Jeśli jeszcze tu nie byli-
ście, może warto wpaść właśnie teraz? 
Dzieci będą zachwycone, a Rodzice – spo-
kojni, że dobrze wybrali. 

SALA ZABAW KANGUREK
ul. Kościuszki 2e, 05-820 Piastów
czynne pon. - niedz. 10 - 19
salazabaw-kangurek.pl,  668 049 517
kontakt@salazabaw-kangurek.pl 

Sala Zabaw Kangurek 
– bawialnia, do której  
dzieci chcą wracać 
W Piastowie trudno dziś znaleźć Rodzica, który nie słyszałby  
o Kangurku. Miejsce, które w zaledwie rok zdobyło cztery  
nagrody Perła Mazowsza i prawie 4 tysiące obserwujących,  
a średnia ocen to 4,9 / 5, nie bez powodu stało się jednym  
z najczęściej polecanych punktów na mapie rodzinnych atrakcji. 

• AJD jest jednym z najaktywniejszych 
klubów jeździeckich w kraju, szczególnie  
w obszarze sportu dzieci i młodzieży. Ma 
w dorobku ponad 70 medali mistrzow-
skich, co daje pierwsze miejsce na Ma-
zowszu i 10-te w Polsce. W tym roku dwa 
Mistrzostwa Polski na kucach zdobyła pa-
ra z AJD Aleksandra Czarnecka i Jagienka. 
W ostatniej edycji Plebiscytu Perły Ma-
zowsza klub uzyskał tytuły Perły Sportu 
Gminy Raszyn i Powiatu Pruszkowskiego.
• Jako jedyny klub jeździecki z licencją 
ogólnopolską, AJD uczestniczy w tym 
roku w Programie „Sportowy ORLEN”.  
To duże wyróżnienie bo w konkursie zło-
żono aż 2375 wniosków. Program wspie-
ra szkolenie na najwyższym poziomie,  
a także zwiększa widzialność klubu, za-
chęcając kolejnych młodych pasjonatów 
do jeździectwa.
• Zawody w AJD, organizowane przy 
wsparciu Gminy Raszyn, Samorządu Wo-
jewództwa Mazowieckiego i Programu 
„Sportowy ORLEN”, są dostępne dla szero-
kiej publiczności – wstęp jest wolny. Klub 

zaprasza też posiadaczy Karty Mieszkańca 
Gminy Raszyn do korzystania z rabatów 
na jazdy rekreacyjne, półkolonie, opro-
wadzanki i kucykowe urodziny. A kolejne 
zawody AJD Summer Jumping już we 
wrześniu. Więcej informacji na profilach 
społecznościowych AJD.

Zawody jeździeckie 
w Dawidach
W dniach 27-29 czerwca 2025 roku Akademia Jeździecka  
Dawidy gościła uczestników zawodów w skokach  
przez przeszkody pod patronatem Wójta Gminy Raszyn.  
W rywalizacji wzięło udział 100 par z ponad 20 klubów.  
Zgromadzona publiczność obejrzała przejazdy na parkurach  
o wysokości od 40 do 130 cm. 

\\\ ŻABIA WOLA 

Mieszkańców gminy Żabia 
Wola czekają duże zmiany, 
zarówno w zakresie 
kanalizacji, jak i nowoczesnego 
monitorowania zużycia  
wody.

J eszcze w tym roku ruszają prace 
związane z rozbudową sieci kanali-

zacyjnej oraz montażem nowoczesnych 
wodomierzy ze zdalnym odczytem. To 
kolejne działania poprawiające kom-
fort mieszkańców i efektywność zarzą-
dzania wodą.

W ramach kontynuacji działań 
związanych z rozwojem infrastruktury 
sanitarnej, Gmina Żabia Wola rozpo-
czyna nową inwestycję kanalizacyjną. 
Projekt o nazwie „Budowa sieci kanali-
zacji sanitarnej na terenie Gminy Żabia 
Wola” zostanie zrealizowany w trybie 
„zaprojektuj i wybuduj”, co oznacza 
szybszą i sprawniejszą realizację. Zwy-
cięzcą przetargu została firma ROBO-
KOP Grzegorz Leonowicz z Milanówka, 
a całkowity koszt prac to 4 366 500,00 
zł – pokryty w całości z budżetu gminy.

Inwestycja obejmuje zaprojekto-
wanie i wykonanie kanalizacji sanitar-
nej grawitacyjno-tłocznej w czterech 
lokalizacjach w Żabiej Woli i Osowcu. 
Łączna długość nowej sieci to blisko 
2 kilometry. Kanalizacja zostanie zbu-
dowana m.in. na ulicach Cichej, Kwia-
towej, Okrężnej i Szmaragdowej w Ża-
biej Woli oraz na ul. Rybnej w Osowcu. 
Zakończenie prac planowane jest na 
30 października 2025 roku i umożli-
wi podłączenie około 90 gospodarstw 
domowych.

Nowoczesność zawita również do 
systemu wodociągowego – Gmina Ża-
bia Wola podpisała 26 czerwca 2025 
r. umowę na realizację zadania „Dosta-

wa i montaż wodomierzy do zdalnego 
odczytu”. Inwestycję o wartości 699 
685,50 zł brutto zrealizuje firma Pro-
jekt Instal Kamil Sierota z Grodziska 
Mazowieckiego. Całość zostanie sfinan-
sowana z budżetu gminy, bez udziału 
funduszy zewnętrznych.

Modernizacja obejmie wymianę 
około 1650 wodomierzy głównych 
oraz montaż 50 nowych wodomierzy 
do studni. Kluczowym elementem 
będzie instalacja 500 nakładek radio-
wych, które pozwolą na zdalny odczyt 
zużycia wody – bez konieczności wizy-
ty inkasenta. To znaczne udogodnienie 
zarówno dla mieszkańców, jak i admi-
nistracji.

Wodomierze ze zdalnym odczy-
tem zostaną zamontowane w czter-
nastu miejscowościach: Siestrzeń, 
Władysławów, Przeszkoda, Musuły, 
Zalesie, Osowiec, Wycinki Osowskie, 
Huta Żabiowolska, Józefina, Żabia Wola, 
Nowa Bukówka, Stara Bukówka, Bie-
niewiec i Grzymek. Start prac monta-
żowych planowany jest na najbliższe  
tygodnie.

Tymoteusz Janczak

Nowoczesna kanalizacja 
i wodomierze

Podpisanie umowy na rozbudowę  
sieci kanalizacyjnej
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\\\ PRUSZKÓW 

Od  9 lipca tunel pod torami 
PKP w ciągu ulic Działkowej 
i Błońskiej został zamknięty. 
Utrudnienia potrwają około  
3 tygodni.

W szystko z powodu przebudowy 
skrzyżowania ul. Południowej 

z ul. Błońską. Wykonawca rozpoczął 
tu prace związane z budową ronda. 
Inwestycja ma pozytywnie wpłynąć 
na bezpieczeństwo w tym miejscu, a 
także poprawić płynność ruchu samo-
chodów.

Urząd miasta wyznaczył objazd 
przez wiadukt nad torami w ciągu ul. 
Poznańskiej i przejazd kolejowy na ul. 
Przejazdowej.

– Wiemy, jak bardzo uciążliwe 
może być to zamknięcie, ale bez niego 
nie można zbudować nowego ronda 
– zaznaczają przedstawiciele urzędu 
miasta.

\\\ Zmiany w trasie  
autobusów miejskich

Remont wpłynie również na zmia-
ny kursowania autobusów miejskich 
linii nr 4:

Przystankiem początkowym i koń-
cowym będzie przystanek Akacjowa 01 
na ul. Działkowej. Nowa trasa autobu-
sów będzie prowadzić:

Działkowa – Akacjowa – Powstań-
ców – Plantowa – al. Wojska Polskiego 
– al. Niepodległości – Bolesława Prusa 
– Poznańska – Waryńskiego – Promy-
ka – Robotnicza – Bryły – Przejazdowa 
(wybrane kursy: Parzniewska).

Dalej: Promyka – Błońska – Trakto-
wa – Przejazdowa – Bryły – Robotnicza 

– Promyka – Waryńskiego – Poznańska 
– Bolesława Prusa – al. Niepodległości 
– al. Wojska Polskiego – Plantowa – Po-
wstańców – Gomulińskiego – Działko-
wa.

„Prosimy o zachowanie szczególnej 
ostrożności i zaplanowanie podróży z 
uwzględnieniem objazdów. Przepra-
szamy również za utrudnienia związa-
ne z prowadzoną inwestycją” – może-
my przeczytać na stronie urzędu.

Maciek Gos

Zamknięty tunel  
pod torami PKP

Urząd miasta wyznaczył objazd przez wiadukt nad torami w ciągu  
ul. Poznańskiej i przejazd kolejowy na ul. Przejazdowej
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OGŁOSZENIE NR WPP.6721.1.2025
BURMISTRZA GRODZISKA MAZOWIECKIEGO

z dnia 9 lipca 2025 r.  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu  
miasta Grodzisk Mazowiecki Jednostka A18  

Na podstawie art. 17 pkt. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (t. jedn. Dz. U. z 2024 r. poz. 1130 z późn.zm.), zawiadamiam o  podjęciu przez 
Radę Miejską w Grodzisku Mazowieckim w  dniu 28 maja 2025 r. uchwały Nr 218/2025 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
terenu miasta Grodzisk Mazowiecki Jednostka A18”.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt.1 i 2, w związku z art. 46 pkt. 1, art. 51 ust. 1 ustawy 
z dnia 3  października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (t. j. Dz. U.  
z 2024 r. poz. 1112 z  późn. zm.) zwanej dalej „ustawą’ zawiadamia się, że wszczęto postępowanie  
w sprawie przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, obejmującej m.in, 
sporządzenie prognozy oddziaływania na środowisko, dla potrzeb wymienionego miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w gminie Grodzisk Mazowiecki.

Z niezbędną dokumentacją sprawy można zapoznać się w siedzibie Urzędu Miejskiego w Grodzisku 
Mazowieckim w Punkcie Obsługi Interesanta Wydziału Planowania Przestrzennego, ul. T. Kościuszki 
12A i można zapoznać się z nią w godzinach pracy Urzędu- poniedziałek w godz. 8.00-18.00, wtorek-
czwartek w godz. 8.00-16.00, piątek w godz. 8.00-15.00.

Uchwała Nr 218/2025 Rady Miejskiej w Grodzisku Mazowieckim z dnia 28 maja 2025 r. jest 
udostępniona również na stronie internetowej gminy bip.grodzisk.pl – Prawo lokalne – Uchwały Rady 
Miejskiej - Kadencja IX - Rok 2025 – Sesja nr 16 z dnia 28.05.2025 r. 

Zainteresowani w terminie do dnia 11 sierpnia 2025 r. mogą składać wnioski do w/w planu 
miejscowego i prognozy oddziaływania na środowisko (stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 3 
i 4 i art. 40 „ustawy”)

Zgodnie z art. 8g ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
wnioski do planu oraz zgodnie z art. 40 „ustawy” wnioski do strategicznej oceny oddziaływania na 
środowisko, mogą być składane do Burmistrza Grodziska Mazowieckiego: na piśmie utrwalonym 
w postaci papierowej lub elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej,  
w szczególności poczty elektronicznej na formularzu, którego wzór został określony w rozporządzeniu 
Ministra Rozwoju i Technologii z dnia 13 listopada 2023 r. w sprawie wzoru formularza pisma 
dotyczącego aktu planowania przestrzennego (Dz. U. z 2023 r. poz. 2509) zamieszczonego na stronie 
internetowej pod adresem/; https://planowanieprzestrzenne.grodzisk.pl/poradnik-interesanta/.

Wnioski na piśmie można składać w kancelarii Urzędu Miasta Grodzisk Mazowiecki, pocztą na 
adres 05-825 Grodzisk Mazowiecki ul. Kościuszki 12A, ustnie do protokołu w Wydziale Planowania 
Przestrzennego lub w formie elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
do Burmistrza Grodziska Mazowieckiego na adres: urzad@grodzisk.pl. oraz za pomocą elektronicznej 
skrzynki podawczej na adres: skrytka ePUAP:/umgrodziskmaz/SkrytkaESP lub /umgrodziskmaz/
skrytka. 

Składający wniosek zobowiązany jest podać swoje imię i nazwisko albo nazwę oraz adres 
zamieszkania albo siedziby oraz adres poczty elektronicznej, o ile taki posiada. We wniosku powinien 
wskazać, czy jest właścicielem lub użytkownikiem wieczystym nieruchomości objętej wnioskiem, oraz 
może podać dodatkowe dane do kontaktu: adres do korespondencji lub numer telefonu. 

Zgodnie z art. 41 „ ustawy” wnioski wniesione po upływie terminu pozostaną bez rozpatrzenia. 
Stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 5 „ustawy” Organem właściwym do rozpatrzenia złożonych 
wniosków jest Burmistrz Grodziska Mazowieckiego.

Klauzula informacyjna
Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania Państwa danych osobowych dostępne są w Urzędzie Miejskim  
w Grodzisku Mazowieckim oraz na stronie internetowej pod adresem: https://bip.grodzisk.pl/m,5359,rodo.html oraz  
w zakładce RODO na stronie internetowej pod adresem: https://planowanieprzestrzenne.grodzisk.pl/. 

z up. Burmistrza
Naczelnik  Wydziału Planowania Przestrzennego

Paweł Dąbrowski

\\\ MILANÓWEK 

Sąd Rejonowy w Grodzisku 
Mazowieckim ogłosił wyrok 
w sprawie wycinki drzew 
w Milanówku. Oskarżonego 
Łukasza M. uznano za winnego 
przestępstwa.

Z apadł wyrok w głośnej sprawie wy-
cinki ponad 60 drzew w centrum 

Milanówka. Sąd uznał, że oskarżony Łu-
kasz M. jest winny tego przestępstwa. 
Działał w sposób świadomy i zdawał 
sobie sprawę ze swoich czynów i ich 
konsekwencji. Wyrok nie jest prawo-
mocny, a oskarżony już zapowiedział 
złożenie apelacji.

\\\ Masowa wycinka
Przypomnijmy, że w 2021 roku na 

jednej z prywatnych posesji w centrum 

miasta pod ostrzami pił spalinowych 
padło kilkadziesiąt dębów.

- To co się stało to pokaz bezsilno-
ści służb miejskich i milczącego przy-
zwolenia na dewastację chronionego 
terenu – relacjonował w mediach spo-
łecznościowych radny Piotr Napłoszek. 
– Skala zniszczeń jest porażająca – pod-
kreślił.

Zgodnie z ustaleniami urzędników 
ekipa wycinająca, zamiast 22 chorych 
drzew oznaczonych legalnie, ścięła 
zdrowe i najbardziej dorodne drzewa.

– Teren, na którym stały, jest dział-
ką prywatną sklasyfikowaną jako las, 
objęty planem urządzenia. Leśnik po-
wiatowy otrzymał od mieszkańców 
osiedla znajdującego się przy posesji, 
powiadomienie, że ktoś pomalował 
pozostałe drzewa. Na miejscu pojawi-
ła się straż miejska, która wraz z nim 
farbą niebieską (policyjną) zamazała 
nielegalne oznakowania – powiedział 
wtedy ówczesny burmistrz Milanówka, 
Piotr Remiszewski.

\\\ Sprawą zajęła się 
grodziska prokuratura

Po interwencjach została sporzą-
dzona dokumentacja, którą przekaza-
no do Referatu Ochrony Środowiska 
Urzędu Miasta w Milanówku. Odbyło 
się posiedzenie sztabu kryzysowego, 
a następnie przedstawiciele milanow-
skiego ratusza złożyli zawiadomienie 
do prokuratury o możliwości popełnie-

nia przestępstwa. Zawiadomienie do 
prokuratury o wycince drzew niezgod-
nej z planem urządzenia lasu (artykuł 
158 Kodeksu wykroczeń) złożył także 
starosta grodziski. Łukasz M. za wy-
cinkę drzew na swojej działce usłyszał 
zarzut spowodowania znacznych szkód 
w środowisku (artykuł 181.1 Kodeksu 
karnego).

\\\ Wycinka drzew  
na kolejnych wokandach...

12 czerwca br. sąd uznał, że przed-
stawione zarzuty są nieodpowiednie, 
biorąc pod uwagę przedstawione do-
wody i postanowił dodać do nich dwa 
paragrafy z kodeksu karnego: 181.2 
i 187. Pierwszy z nich sugerował, że 
działania oskarżonego Łukasza M. by-
ły celowe i dokonane z premedytacją. 
Drugi zaś odnosił się do spowodowa-
nia poważnych uszkodzeń i zniszczeń 

prawnie chronionych terenów przy-
rodniczych.

2 lipca w Sądzie Rejonowym w 
Grodzisku Mazowieckim miała zapaść 
ostateczna decyzja. Oskarżony i jego 
obrońca wnieśli jednak o odroczenie. 
Pierwszy wniosek dotyczył stanu zdro-
wia oskarżonego, który tłumaczył, że 
po przebytej operacji onkologicznej 
nie czuje się zbyt dobrze. Na posie-
dzeniu nie przedstawił dokumentacji 

szpitalnej, więc sąd zdecydował się ten 
wniosek oddalić. Drugi wniosek doty-
czył powołania dodatkowego biegłe-
go specjalisty z dziedziny dendrologii. 
Sędzia również go oddalił, uznając, że 
nie ma przesłanek do tego, aby nowa 

opinia biegłego miałaby być „lepsza od 
tej którą sąd dysponuje”. Po wysłucha-
niu głosów stron sąd zdecydował, że 
wyrok zostanie ogłoszony na kolejnej 
rozprawie. Sędzia wyznaczył termin 
posiedzenia na 8 lipca.

\\\ Sprawa budzi  
napięcie społeczne

Oskarżony nie chciał z nami roz-
mawiać po rozprawie, która odbyła się 
2 lipca. Tłumaczył to złym samopoczu-
ciem.

O komentarz poprosiliśmy wice-
burmistrza Milanówka.

– Sprawa cały czas budzi napięcie 
społeczne, toczy się bowiem od wielu 
lat. Przyszedł już czas na ogłoszenie 
wyroku. Mam nadzieję, że za kilka dni 
decyzja zostanie podjęta, a oskarżony 
poniesie odpowiedzialność za swoje 
czyny – powiedział wówczas „Prze-
glądowi Regionalnemu” Mirosław Ka-
znowski.

\\\ Uznany za winnego
8 lipca przed salą rozpraw Sądu 

Rejonowego w Grodzisku Mazowie-
ckim zgromadzili się przedstawiciele 
organizacji ekologicznych z terenu po-

wiatu grodziskiego, aby usłyszeć wyrok 
wobec Łukasza M.

Sąd uznał oskarżonego za winne-
go przestępstwa i orzekł wobec niego 
karę: 1 roku pozbawienia wolności, z 
warunkowym zawieszeniem do wy-
konania na okres 3 lat, nawiązkę w 
wysokości 150 tys. zł na rzecz Fundu-
szu Ochrony Środowiska oraz kwotę 
150 tys. na rzecz gminy Milanówek. 
Sąd zmienił także kwalifikację prawną 
przestępstwa dokonanego przez Łu-
kasza M., dodając do wnioskowanego 

przez prokuratora art. 181 § 1 również 
art. 181 § 2 oraz art. 187 § 1 Kodeksu 
karnego.

W uzasadnieniu wyroku sąd 
zwrócił uwagę na świadome działanie 
oskarżonego, który dokonując wycinki 
drzew miał wiedzę, co do zasad, jakie 
go obowiązywały.

Wyrok nie jest prawomocny. Łu-
kasz M. już zapowiedział od niego ape-
lację. Konsekwentnie odmówił jakie-
gokolwiek komentarza w tej sprawie.

Tekst i zdjęcia Anna Gębalska

Jest wyrok w sprawie „rzezi drzew”

W Sądzie Rejonowym w Grodzisku zapadł wyrok w głośnej sprawie wycinki 
drzew w Milanówku

Na sali rozpraw obecni byli mieszkańcy oraz przedstawiciele organizacji  
ekologicznych

Sąd skazał Łukasza M.  
na karę roku  

pozbawienia wolności, 
z warunkowym 
zawieszeniem  

do wykonania na okres 
trzech lat
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\\\ PIASTÓW 

Elewacja bloku nr 3  
przy ulicy Dąbrowskiego  
w Piastowie została umyta 
i wygląda estetyczniej. 
Niektórzy mieszkańcy  
mają jednak zastrzeżenia  
do przebiegu prac.

M ieszkańców osiedla przy ul. Dą-
browskiego podzieliła sprawa 

odnowienia frontu budynku. Część 
z nich narzeka na prowadzone dzia-
łania. Inni cieszą się z wyczyszczonej 
elewacji.

\\\ Zażalenia  
mieszkańców

– Czyścimy elewacje po całym 
kraju, a nawet za granicą. Jak raz na 
dziesięć bloków ktoś ma jakieś uwagi, 
to  jest dużo. A tutaj wyjątkowo wiele 
pretensji: że brzydko pachnie chlorem, 
że zachlapaliśmy okna, że komuś zamo-
czyliśmy rzeczy na balkonie. Chociaż 
zaznaczę, że większość mieszkańców, 
z którymi rozmawiamy, są bardzo mi-
ła – powiedział nam pracownik firmy 
odpowiedzialnej za prace.

W mediach społecznościowych po-
jawiły się nawet opinie, że spółdzielnia 
mieszkaniowa w Piastowie, która zleci-
ła mycie elewacji, truje lokatorów.

\\\ Wykonawca odpowiada
– Preparat, który używamy pod-

czas prac, jest aktywny przez 15 minut 
po nałożeniu. Później go spłukujemy 
wodą. Jest całkowicie biodegradowalny, 
dlatego bezpieczny dla ludzi i środowi-
ska. Natomiast  faktycznie zapach pozo-
staje – wytłumaczył nam wykonawca 
prac. – Co do zachlapanych okien, prze-
cież jeszcze nie skończyliśmy. Umyjemy 
je, kiedy zakończymy czyszczenie ele-
wacji. Jeżeli jakieś rzeczy pozostały na 
balkonie, to mogły zostać zamoczone. 
Informacja o pracach była wywieszona 

od tygodnia, wraz z prośbą o przygoto-
wanie mieszkań – dodał.

Prace zostały zakończone w środę, 
2 lipca.

– Faktycznie, jest zapach. A jak mie-
li to zrobić? Na sucho albo samą wodą? 
Musieli wykorzystać chemię. Teraz 
nasz blok wygląda zupełnie inaczej. Ja 
też zostawiłam sztuczną trawę na bal-
konie. Zapytałam pana, który czyścił 
elewację, czy może ją spłukać wodą. 
Nie było problemu – powiedziała nam 
jedna z mieszkanek bloku.

Tekst i zdjęcie Maciek Gos

Myć, czy nie myć?

Elewacja po odświeżeniu

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Powiat Grodziski otrzymał 
dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg  
na kwotę ponad 1,8 mln zł  
na przebudowę ul. Gościnnej.

N owa nawierzchnia, chodniki, od-
wodnienie oraz aktywne przejścia 

dla pieszych to tylko część zaplanowa-
nych zmian, które znacząco poprawią 
bezpieczeństwo i komfort jazdy między 
Radoniami a Opypami.

W środę (25 czerwca) podpisano 
umowę na dofinansowanie przebudo-
wy drogi powiatowej nr 1504W, czyli 
ul. Gościnnej. Inwestycja obejmie miej-
scowości Radonie i Opypy. Pozyskano 
ponad 1,8 mln zł, co stanowi niemal 
połowę całkowitej wartości projektu 
– szacowanej na około 3,7 mln zł. Pla-
nowana modernizacja obejmuje bu-
dowę asfaltowej nawierzchni jezdni, 
chodnika, poboczy, zjazdów indywi-
dualnych i publicznych, odwodnienia 
oraz kanału technologicznego. Projekt 
przewiduje również budowę nowo-
czesnych przejść dla pieszych oraz 
oświetlenia hybrydowego z radarami  
prędkości.

\\\ Asfalt zamiast  
drogi gruntowej

Ul. Gościnna to istotna trasa lokalna 
łącząca Radonie, Opypy i Milanówek. 
Aktualnie posiada ona nawierzchnię 
gruntową, która zostanie zastąpiona 
nowym asfaltem o szerokości sześciu 
metrów. Prace obejmą 511-metrowy 
odcinek – od skrzyżowania z ul. Wido-
kową w Radoniach do ul. Krańcowej 
w Opypach.

Wybrana w kwietniu tego roku fir-
ma FAL-BRUK ma sześć miesięcy na 
wykonanie wszystkich zaplanowanych 
robót. Jeśli wszystko pójdzie zgodnie z 
planem, nowa ul. Gościnna będzie go-
towa jeszcze tej jesieni.

Tymoteusz Janczak

Przebudowa Gościnnej 
jeszcze w tym roku

Podpisanie umowy na dofinansowanie 
budowy ul. Gościnnej w Radoniach  
i Opypach
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POZIOMO: 
1) spodek pod doniczką; 2) tuf spie- 
czony inaczej; 3) rodzaj dzierżawy z pra- 
wem zakupu; 4) jantar, złoto Bałtyku; 
5) mieszkają w ulach; 6) osłona ma- 
szyny, komputera; 7) amerykański stan  
graniczący z Kolorado; 8) nie są zawo- 
dowczyniami; 9) inaczej robinia, drze- 
wo; 10) Etiopia dawniej; 11) stan w USA  
ze stolicą w Lincoln; 12) trójkąt rysun- 
kowy dla ucznia; 13) dawny złodziej 
koni; 14) kobra indyjska; 15) tytułowy 
Konrad u Mickiewicza; 16) była nią  
Elżbieta Bawarska; 17) opłata radiowo-
-telewizyjna; 18) pierwiosnek dla bota- 
nika; 19) suche jedzenie na podróż; 
20) partyjny aktywista; 21) sport z jaz- 
dą figurową; 22) najwyższy szczyt Ma- 
lezji; 23) Maria, ukochana Napoleona  
Bonaparte; 24) zdrowe warzywo z ząb- 
kami; 25) gracz który serwuje i przebi- 
ja; 26) absolwenci filologii angiel- 
skiej; 27) kot Gargamela ze Smerfów; 
28) państwo z Helsinkami; 29) łowna 
dla myśliwego.

PIONOWO: 
2) inaczej błahostka, coś łatwego; 5) syn 
wnuczki; 13) męczy po zakrapianym 
przyjęciu; 14) „... do młodości” Mic- 
kiewicza; 18) udzielana przez bank;  
19) trudne do opanowania pragnienie;  
30) przeciwpchelna dla psa; 31) Euge- 
ne, autor „Łysej śpiewaczki”; 32) do 
przebiegnięcia dla biegaczy; 33) Wi- 
lliam, napisał “Ptaśka”; 34) bicie serca, 
puls; 35) stolica Cypru; 36) zespół Marka 
Grechuty; 37) Falls, słynny amerykański 
wodospad; 38) inaczej dorsz; 39) przed 
trzy; 40) rakija i sake; 41) wino albo 
dzwonek w kartach; 42) ... Spinoza, 
filozof niderlandzki; 43) wynik dzielenia; 
44) szwedzki grosz; 45) Farrow, aktorka 
amerykańska; 46) imię Gombrowicza; 
47) namalował „Śniadanie wioślarzy”; 
48) król Wielkiej Brytanii, następca 
Elżbiety II; 49) sprzedaje leki; 50) i al- 
tana, i biurowiec; 51) japoński samo- 
chód; 52) wykazy rozmów telefonicz- 
nych; 53) główna belka pod podłogą;  
54) inaczej konwersacja; 55) członko- 
wie sądu przysięgłych; 56) przeciwień- 
stwo analizy; 57) najwyższy szczyt Gór 
Świętokrzyskich; 58) mruczące zwierzę; 
59) plamka, wypukłość na skórze.

Litery z pól ponumerowanych od 1 do 35 utworzą rozwiązanie

OBWIESZCZENIE STAROSTY PRUSZKOWSKIEGO
o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
Zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania  

i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 311)  zawiadamiam, że na wniosek 
Burmistrza Gminy Brwinów zostało wszczęte postępowanie administracyjne w sprawie wydania 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej rozbudowy dróg gminnych  
ul. Żytniej,  ul. Moczydłowskiego i ul. 11 Listopada w Brwinowie. 
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 0004 w Brwinowie: działki nr ew.: 15/3, 15/7, 15/1, 15/6, 15/13, 15/5, 15/10, 15/15, 15/8, 15/2, 
15/11, 15/9, 15/14, 15/4, 14, 3/21, 97/3, 25/1, 25/2, 16 (16/1, 16/2), 49 (49/1, 49/2), 38 (38/1, 38/2, 38/3), 
13 (13/1, 13/2), 24 (24/1, 24/2).  
W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki przed  
podziałem, w nawiasie numery działek po podziale, numery działek objętych liniami rozgraniczającymi 
teren (nowy przebieg drogi) zostały oznaczone pogrubioną czcionką.
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 0004 w Brwinowie: działki nr ew.: 98/1, 98/2, 98/12, 52, 53, 38 (38/1, 38/2, 38/3), 24 (24/1, 24/2), 
34/36, 34/35, 1/1, 1/2.
W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki przed  
podziałem, w nawiasie numery działek po podziale, numery działek, z których korzystanie będzie 
ograniczone zostały podkreślone. 

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy urzędu  
(poniedziałek 8:00-18:00, wtorek, środa i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale 
Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie; ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków. Uprzejmie 
proszę telefonicznie (22  738 14 00, nr wewnętrzny 437) poinformować osobę prowadzącą sprawę 
(z wyprzedzeniem co najmniej jednodniowym) o planowanym terminie wizyty w celu zagwarantowania 
możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

Wójt Gminy Nadarzyn 
zawiadamia, że od dnia 09.07.2025 r. do dnia 30.07.2025 r. na urzędowych tablicach ogłoszeń  
w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy ul. Mszczonowskiej 24 oraz na stronie internetowej urzędu  
– www.bip.nadarzyn.pl został zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem.

Wójt Gminy Nadarzyn 
informuje, że od dnia 09.07.2025 r. do dnia 30.07.2025 r. na stronie internetowej www.bip.nadarzyn.pl  
oraz na tablicach ogłoszeń w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy ul. Mszczonowskiej 24 został 
zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę i użyczenie.

Zgodnie z art. 10 § 1 i art. 61 § 4 kodeksu postępowania administracyjnego (Dz.U.2024.572 t.j.) oraz art. 11d ust. 5 
ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.  o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 
publicznych (Dz.U.2024.311t.j. ). Zawiadamiam o wydaniu przez Starostę Grodziskiego decyzji nr 898/25  
z dnia   24.06.2025r.  w sprawie zezwolenia na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia polegającego 
na: „Rozbudowie drogi gminnej ul. Gwiazdy Polarnej w m. Bieganów na odcinku od ul. Okrężnej do ul. Malinowej, 
gmina Jaktorów, powiat grodziski”.
Wykaz działek objętych inwestycją:
Jednostka ewidencyjna 140505_2 Jaktorów, obręb 0001 Bieganów, działki nr ewidencyjny:
 22/1 (22/19, 22/20), 22/2, 22/4 (22/17, 22/18), 22/6 (22/15, 22/16), 23/1, 23/4 (23/16, 23/17), 23/5 (23/14, 23/15), 
23/6 (23/10, 23/11), 23/8 (23/12, 23/13), 23/9 (23/18, 23/19), 24/1, 24/3 (24/7, 24/8), 24/6 (24/9, 24/10), 25/1, 25/3 
(25/5, 25/6), 25/4 (25/7, 25/8), 77/2, 77/3 (77/5, 77/6), 77/4 (77/7, 77/8), 78/1 (78/6, 78/7), 78/2, 78/4 (78/8, 78/9), 
78/5 (78/10, 78/11), 80/5 (80/13, 80/14), 146/2 (146/3, 146/4).
Przed nawiasem podano numer działki na której dokonano podziału, w nawiasie podano czcionką pogrubioną 
numer po podziale wchodzący pod inwestycję, po przecinku podano numer działki pozostający przy właścicielu. 
Czcionką pogrubioną podano działki, które obejmuje projektowana inwestycja.
Nieruchomości, z których korzystanie będzie ograniczone, na których ustala się obowiązek dokonania 
przebudowy sieci: 24/6 - obręb 0001 Bieganów, nr ew.: 451/3 – obr. 0013 Międzyborów. Pouczenie: z treścią decyzji 
można się zapoznać w siedzibie Starostwa Powiatu Grodziskiego w Wydziale Architektoniczno-Budowlanym 
(Grodzisk Mazowiecki, ul. Daleka 11A). 

OBWIESZCZENIE STAROSTY GRODZISKIEGO
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Zarząd Powiatu Pruszkowskiego
uprzejmie informuje, że na urzędowej tablicy ogłoszeń oraz na stronach internetowych Starostwa 
Powiatowego w Pruszkowie został wywieszony wykaz nieruchomości Powiatu Pruszkowskiego 
przeznaczonych do użyczenia.

Ogłoszenie Burmistrza Miasta Podkowa Leśna
Informuje, że zostało sporządzone i wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta 
Podkowa Leśna przy ul. Akacjowej 39/41 Zarządzenie Nr 50/2025 z dnia 30.06.2025 r.  
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność Miasta 
Podkowa Leśna, położonych w Podkowie Leśnej, przeznaczonych do dzierżawy,  
w drodze bezprzetargowej.

Bliższych informacji udziela Referat Gospodarki Przestrzennej, Nieruchomości i Zieleni Urzędu Miasta 
Podkowa Leśna ul. Akacjowa 39/41, pok. 17 tel. (22) 759-21-28.
Tekst Zarządzenia znajduje się na stronie internetowej Urzędu bip.podkowalesna.pl 

Z up. Burmistrza Miasta Podkowa Leśna
Zastępca Burmistrza Mirosław Wilusz

OGŁOSZENIE
Burmistrz Miasta Piastowa informuje, że w siedzibie Urzędu Miejskiego w Piastowie przy  

ul. 11 Listopada 8,  klatka A, I p., na tablicy ogłoszeń w terminie 08.07.2025 r. – 29.07.2025 r. został 
wywieszony wykaz nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miasta Piastów 
przeznaczonych do zbycia w drodze przetargu ustnego ograniczonego.

Wykaz zamieszczony jest również na stronie internetowej www.piastow.pl i w BIP-ie.

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na elektronicznej tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Kościuszki 12A oraz na stronach internetowych  
www.grodzisk.pl i www.bip.grodzisk.pl został umieszczony wykaz z dnia  
09 lipca 2025 r. nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia dotyczący 
części działki nr ew. 23 o powierzchni 0,0025 ha położonej przy ulicy  

Nadarzyńskiej w Grodzisku Mazowieckim, w obrębie nr 0061.

Wójt Gminy Nadarzyn 
informuje, że od dnia 09.07.2025 r. do dnia 30.07.2025 r. na stronie internetowej www.bip.nadarzyn.pl  
oraz na tablicach ogłoszeń w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy ul. Mszczonowskiej 24 został 
zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

 DAM PRACĘ 

 Pana emeryt rencista na parking  
Otwock tel. 505 387 116

 Ekspedientkę do sklepu w Bogatkach, 
601970036 

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36            

KUPIĘ

 Kupię płyty winylowe, stare banknoty, 
monety, medale tel. 507 165 493

 Antyczne meble, obrazy, srebra, 
 platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418    

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 WYCINKA DRZEW Z PODNOŚNIKA  
KOSZOWEGO 15M, RĘBAK, USŁUGI  
MINIKOPARKAMI 2 I 3 TONY, KOPARKO-
-ŁADOWARKA, PORZĄDKOWANIE  
TERENÓW ZIELONYCH, WYBURZENIA,  
NIWELACJA TERENU TEL. 537 537 450

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Prace ogólnobudowlane,  
ogrodzenia, murowanie kominów,  
klinkier, fundamenty tel. 515 337 773 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Glazura, gładź, panele, płyta g-k,  
malowanie, elektryka, hydraulika, firma 
rodzinna tel. 692 885 279 

 AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Świadectwa Charakterystyki  
Energetycznej, tel. 518 266 390

Docieplenia budynków - elewacje  
- solidnie - doświadczone ekipy  

- 602 482 572 

 Dachy, krycie, papa, deskowanie,  
orynnowanie, podbitki dachowe.  
Obróbki blacharskie tel. 669 458 624

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30  

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 KLIMATYZACJA POMPY CIEPŁA   
REKUPERACJA. PROPARTNER PANASONIC 
TEL. 604895675 

 Naprawa pralki, lodówki  
tel. 603 047 616

 Cyklinowanie, Parkiety, Remonty,  
Malowanie 502514388

 Wycinka drzew, pielęgnacja zieleni.  
Tel. 507 024 333

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Malowanie, ocieplanie budynków  
tel. 604 938 861 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 Dach - Awaria?...  
Dzwoń - 530731484

 Hydraulik, złota rączka, 733159220 

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997  

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721  

 GEODETA 516070915  

 GEODETA tel. 516070915 

 Malowanie ścian. 606 683 775 

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe  
i modernizujemy istniejące instalacje. 

Tel. 608 030 808 

 BRUKARSTWO, TARASY, GWARANCJA, 
tel. 504 008 309

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Stolarz, tel. 692 916 378

 Przeprowadzki tel. 505 591 721  

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Kominiarz tel. 500 214 632

 Remonty - Glazura, tel. 609 926 758     

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Udział w działce w Żabieńcu,  
500m2 lub 800m2(w rozliczeniu  
garaż murowany w Piasecznie), 
608131214

 Sprzedam 4,30 ha na granicy  
gminy Chynów i gminy Prażmów,  
tel. 608 867 053 

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię udziały  
we Wspólnocie Gruntowej  

Wsi Bielawa, 50186676

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Lokal biurowy, 31m2, I piętro,  
Jana Pawła II, Piaseczno tel. 505 82 82 14

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE. Naprawa.  
Piaseczno. Tel.: 502 031 221

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Grodzisku Mazowieckim 
przy ul. T. Kościuszki 12A oraz na stronie internetowej www.bip.grodzisk.pl 
zostało umieszczone ogłoszenie z dnia 09.07.2025 r. w sprawie  sporządzenia 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia, mianowicie wykaz 
dotyczący wydzierżawienia:

1) części o pow. 45 m2 działki nr ew. 40/1 o  całkowitej pow. 0,0364 ha położona  
w obrębie 0042 miasta Grodzisk Mazowiecki, przy ul. Cichej;
2) części o pow. 2 m2 działki działki nr ew. 57 o całkowitej pow. 0,2299 ha położona w obrębie 0059 
miasta Grodzisk Mazowiecki, przy ul. Spokojnej;
3) działki o pow. 888 m2 działki działki nr ew. 88/7 położona w obrębie 0042 miasta Grodzisk 
Mazowiecki, przy ul. Na laski;
4) części o pow. 2m2 działki nr ew. 21 o  całkowitej pow. 0,3724 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Bartniaka w obrębie 0025;
5)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 2/2 o  pow.  całkowitej 0,2986 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Wioślarskiej w obrębie 0068;
6) części o pow. 2m2 działki. nr ew. 43/15 o całkowitej pow. 0,2009 ha, położona przy ul. Wiązowej 
w miejscowości i obrębie 0006 Czarny Las;
7) części o pow. 2m2 działki nr ew. 16/17 o całkowitej pow. 0,5303 ha, położona przy ul. Przyjaciół 
w miejscowości Książenice i obrębie 0020 Książenice PGR;
8) części o pow. 2m2 działki nr ew. 137  o  całkowitej pow.  0,0101 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Zielony Rynek w obrębie 0002;
9)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 24/25 o  całkowitej pow.  0,0098 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. W. Westfala w obrębie 0033;
10)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 77/1 o całkowitej  pow.  0,0384 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Spółdzielczej w obrębie 0024;
11) części o pow. 2m2 działki nr ew. 145/6 o całkowitej pow. 0,1019 ha, położona w Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Żwirki i Wigury w obrębie 0023;
12)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 160/8 o całkowitej  pow.  0,5019 ha, położona przy ul. 
Plebańskich  w miejscowości i obrębie 0007 Izdebno Kościelne;
13) części o pow. 2m2 działki nr ew. 89/2 o całkowitej pow. 0,1430 ha, położona w miejscowości 
i obrębie 0013 Kłudno Stare;
14) części o pow. 2m2 działki nr ew. 141/3 o całkowitej pow. 0,0907 ha, położona w miejscowości 
i obrębie  0003 Chlebnia;
15) części o pow. 2m2 działki nr ew. 106/1 o całkowitej pow. 0,3001 ha, położona w miejscowości 
i obrębie 0018 Kraśnicza Wola;
16) części o pow. 2m2 działki nr ew. 42/2 o całkowitej pow. 0,1825 ha, położona w miejscowości 
i obrębie 0023 Mościska;
17) części o pow. 2m2 działki nr ew. 87/2 o całkowitej pow. 0,1738 ha, położona w miejscowości 
i obrębie 0034 Zabłotnia;
18)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 86  o  całkowitej pow.  0,07 ha, położona w  miejscowości 
i obrębie 0024 Natolin;
19) części o pow. 2m2 działki nr ew. 101/1 o całkowitej pow. 0,2903 ha, położona przy ul. Polnej 
Róży w miejscowości i obrębie 0026 Opypy;
20) części o pow. 2m2 działki nr ew. 193/11 o całkowitej pow. 0,3000 ha, położona przy ul. Marsa 
w miejscowości i obrębie 0015 Kozerki;
21)  części o pow. 2m2 działki nr ew. 60  o  całkowitej pow.  0,1891 ha, położona w  Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Ordona  w obrębie 0002;
22) części o pow. 2m2 działki nr ew. 20/1  o całkowitej pow. 0,2584 ha, położona przy ul. Kawki  
w miejscowości i obrębie 0028 Szczęsne, gmina Grodzisk Mazowiecki;
23) części o pow. 2m2 działki nr ew. 51/12 o całkowitej  pow. 0,4399 ha, położona w Grodzisku 
Mazowieckim przy ul. Spokojnej w obrębie 0059.
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\\\ PIASTÓW 

Kolejny wielki  
sukces uczennicy Szkoły  
Podstawowej nr 5  
im. Zbigniewa Gęsickiego 
„Juno”. Dziewczyna została 
Mistrzynią Świata  
w tańcu!

P odczas IDO World Disco Dance, 
Freestyle, D-Slow i D-Show Cham-

pionships 2025, które odbyły się w 
Grodzisku Mazowieckim, uczennica z 
Piastowa pokazała klasę i zatańczyła 
tak, że nikt nie miał wątpliwości, kto 
zasługuje na złoto.

Na parkiecie mierzyli się najlepsi z 
najlepszych – tancerze z całego świa-
ta. Amelia błyszczała wśród nich jak 
prawdziwa gwiazda. Jej układ był per-
fekcyjny, pełen emocji i energii. Widać 
było nie tylko technikę, ale też serce, 
które wkłada w każdy występ. To efekt 
wielu miesięcy ciężkiej pracy, litrów 
potu wylanych na sali treningowej i 
ogromnej pasji, której nic nie jest w 
stanie zatrzymać.

\\\ Tańczy disco
To zwycięstwo to nie tylko osobi-

sty sukces Amelii. To także powód do 
dumy dla całej społeczności szkolnej, 
nauczycieli, trenerów, rodziny i wszyst-
kich, którzy trzymali za nią kciuki. Cały 
Piastów jest pod wrażeniem osiągnięć 
uczennicy!

To nie pierwszy wielki sukces 
dziewczyny. W marcu podczas Mi-
strzostw Polski Amelia zdobyła aż 3 
tytuły Mistrzyni Polski:
1. miejsce – Disco Dance solo junior 1,
1. miejsce – Disco Slow solo junior 1,
1. miejsce – Disco Dance duet junior 1 
(w duecie z Julią Kaczmarek).

Amelio – jesteś wielka! Gratuluje-
my z całego serca, podziwiamy Twoją 
determinację i życzymy Ci kolejnych 
sukcesów. Trzymamy kciuki za każdy 
następny krok na parkiecie – zarówno 
w Polsce, jak i na scenach całego świa-
ta. Wierzymy, że to dopiero początek 
Twojej kariery!

Maciek Gos

Podium dla Amelii
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Gratulacje dla mistrzyni

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI 

Wielkie gratulacje  
dla młodych piłkarek  
z UKS Mazovia Grodzisk 
Mazowiecki. Zdobyły 
mistrzostwo Mazowsza  
w kategorii wiekowej  
do 16 lat.

D zięki sukcesowi dziewczyny awan-
sowały do Centralnej Ligi Juniorek 

U16. To najwyższy szczebel rozgrywek 
młodzieżowych dla dziewcząt w Pol-
sce. Liga organizowana jest przez Pol-
ski Związek Piłki Nożnej (PZPN), która 
pełni funkcję elitarnego zaplecza dla 
rozwoju młodych piłkarek – zarówno 
tych z dużych akademii, jak i utalen-
towanych zawodniczek z mniejszych 
klubów. Centralna Liga Juniorek to „liga 
mistrzyń” w młodzieżowej piłce nożnej 
kobiet. Dla wielu dziewczyn to marze-
nie i punkt kulminacyjny młodzieżowej 
kariery, ale też początek poważnej dro-
gi sportowej. Piłkarki po tym awansie 
mogą liczyć na powołanie do reprezen-
tacji Polski, a także w przyszłości trafić 
do ekstraligi kobiet.

\\\ Wsparcie całej  
społeczności UKS Mazovia

„W niedzielę uroczyście zakończy-
liśmy sezon, który obfitował w sukcesy, 
zmiany i dynamiczny rozwój naszego 
klubu. To wszystko nie byłoby możliwe 
bez zaangażowania całej społeczności 
UKS Mazovia – zawodniczek, rodziców, 
zarządu, trenerów oraz niezastąpio-
nego wsparcia naszych partnerów i 
sponsorów. Dziękujemy! Podczas tego 
wyjątkowego dnia wspólnie świętowa-
liśmy ogromny sukces naszych Junio-

rek, które awansowały do Centralnej 
Ligi Juniorek U16! Dziewczyny, pokaza-
łyście niesamowitą determinację, hart 
ducha i konsekwencję w dążeniu do 
celu – efekt ciężkiej pracy na trenin-
gach i licznych poświęceń” – przekazali 
przedstawiciele klubu w swoich me-
diach społecznościowych.

Przyłączamy się do gratulacji dla 
młodych piłkarek z Grodziska i życzy-
my kolejnych wielkich sukcesów!

Maciek Gos

Sukces juniorek z Grodziska
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Zwycięska drużyna

\\\ REGION 

Lipiec to czas treningu i… 
wzmocnień. A tych w ostatnim 
czasie nie brakowało!

S prawdzamy, jak w ostatnich dniach 
radzili sobie na rynku transfero-

wym przedstawiciele powiatu prusz-
kowskiego i grodziskiego na zapleczu 
PKO Bank Polski Ekstraklasy. Wszystkie 
ruchy kadrowe wyglądają naprawdę 
obiecująco!

\\\ Pierwsze  
wzmocnienia Pogoni

Osłabiona odejściem kilku kluczo-
wych graczy – Jakuba Apolinarskiego, 
Kamila Odolaka i Nikodema Niskiego 
– Pogoń rozpoczęła ofensywę trans-
ferową. W ostatnim czasie klub poin-
formował o nowych piłkarzach, którzy 
będą występować w jej barwach w 
najbliższych miesiącach.

1 lipca grodziszczanie ogłosili 
przyjście Rafała Adamskiego. 23-letni 
napastnik jest doskonale znany kibi-
com PKO Bank Polski Ekstraklasy – w 
ostatnich latach reprezentował KGHM 
Zagłębie Lubin. W 27 meczach w ko-

szulce Miedziowych udało mu się zdo-
być 2 bramki. Jesienią ubiegłego sezo-
nu grał na zapleczu najwyższej ligi dla 
Warty Poznań (19 spotkań, 2 gole i 3 
asysty), a następnie wrócił do ekipy z 
województwa dolnośląskiego.

W czwartek grodziski klub przed-
stawił kibicom z kolei nowego pomoc-

nika – Kamila Kargulewicza. 24-latek 
swoje pierwsze kroki w futbolu stawiał 
w Pogoni 1945 Staszów. Ostatnie se-
zony spędził w GKS Tychy i od wiosny 
2023 roku prezentował swoje umiejęt-
ności w Wiśle Puławy. Jego dorobek w 
sezonie 2024/2025 to 30 występów, 

w których strzelił 2 gole i zanotował 
7 asyst.

W piątek 4 lipca nowym piłkarzem 
beniaminka został Olivier Wypart. 
24-letni wychowanek Śląska Wrocław 
w sezonie 2024/2025 przywdziewał 
trykot ligowego rywala Pogoni – Po-
lonii Bytom. Rozgrywki zakończył z 
bilansem 25 meczów, 1 gola i 3 asyst. 
Potrafi grać zarówno w obronie, jak i 
na pozycji wahadłowego, co może sta-
nowić ogromną zaletę podczas ligowej 
rywalizacji.

\\\ Transferowy  
weekend Znicza

Na duże zakupy wybrał się w ostat-
nich dniach inny z klubów Betclic I Ligi 
– Znicz Pruszków. Do drużyny trenera 
Marcina Matysiaka dołączyło 4 nowych 
graczy.

Mateusz Mak w minionym sezonie 
PKO Bank Polski Ekstraklasy rozegrał 
15 spotkań dla GKS Katowice, strzelając 
w nich 2 gole. 33-latek to doświadczo-
ny ofensywny pomocnik – grał między 
innymi w GKS Bełchatów, Piaście Gli-
wice oraz Stali Mielec. Na jego koncie 
łącznie 176 występów, 29 bramek 
i 18 asyst na najwyższym szczeblu. 

Teraz wzmocni siłę ataku pruszkow-
skiego zespołu, ponieważ podpisał 
kontrakt obowiązujący do czerwca  
2026 roku.

Krótko pod ogłoszeniu transferu 
Maka klub podał informację, że związał 
się z 20-letnim wychowankiem Lecha 
Poznań Aleksandrem Nadolskim.

– To środkowy pomocnik, który w 
sezonach 2023/24 i 2024/25 rozegrał 
łącznie blisko 60 meczów w druży-
nach rezerw Lecha, zdobywając gola i 
notując kilka asyst. Miał także okazję 
zaprezentować się w młodzieżowej 
Lidze Mistrzów UEFA, występując w 
barwach Lecha U19 – poinformował 
Znicz Pruszków. – Podpisując kontrakt 
ze Zniczem Pruszków, Nadolski roz-
poczyna nowy etap swojej kariery na 
poziomie Betclic I Ligi. Klub liczy, że 
zawodnik wniesie do drużyny świeżą 
energię, kreatywność w środku pola 
oraz jakość wynikającą z doświad-
czenia zdobytego w akademii Lecha  
Poznań.

Transferowy weekend uzupełnili 
Mieszko Lorenc oraz Jakub Nowa-
kowski. Pierwszy z wymienionych to 
23-letni obrońca, który wychował się w 
warszawskiej Legii, ale zadebiutował w 

Ekstraklasie w barwach ŁKS Łódź. Póź-
niej był wypożyczony do Wisły Płock, a 
następnie prezentował swoje umiejęt-
ności w II Lidze w Skrze Częstochowa i 
Olimpii Elbląg. Nowakowski z kolei grał 
na pozycji ofensywnego pomocnika w 
Bruk-Bet Termalice Nieciecza. Zawod-
nik z rocznika 2001 w ostatnim sezonie 
Betclic I ligi zagrał w 12 meczach i zdo-
był jedną bramkę.

Znicz Pruszków przebywa obecnie 
na obozie szkoleniowym w Arłamowie. 
Pierwsza kolejka nowego sezonu zapla-
nowana jest na weekend 19-20 lipca.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu
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W piątek klub ogłosił transfer  
wychowanka Śląska Wrocław
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Mateusz Mak to doświadczony  
ligowiec


